

## 无萘、低萘芳烃溶剂系列

### Naphthalene Depleted Low Naphthalene Aromatic Solvent

#### Brief Introduction

无萘、低萘芳烃溶剂是以重整碳十芳烃为原料，通过高效精馏，再经冷冻、离心、分离出萘组分而得到。本产品广泛用于各种低萘含量的涂料、银浆、医药等行业，也可用于高级烤漆溶剂、杀虫乳剂及橡胶树脂溶剂。随着环保要求越来越严格，无萘、低萘芳烃溶剂是目前即环保、溶解力又强的最佳溶剂。配制成的油漆，其漆膜牢固、光洁、平整度好。在油墨生产中，一些配方可改成水溶性，使油墨毒性降低，改善操作环境，提高印刷质量。

The Products are widely used in a variety of low naphthalene content of paints, aluminum pastes, pharmaceutical and other industries. Also can be used for advanced paint solvents, pesticides and rubber resin emulsion solvent. With increasingly stringent environmental requirements, ND、LN Aromatic are the best environmentally friendly solvent to dissolve the force currently.

#### Specification

Item	Index			
	S-100ND	S-150LN	S-150ND	S-200LN
CAS NO.	64742-95-6	64742-94-5	64742-94-5	64742-94-5
Appearance	Bright & Clear			
Aromatic Content wt% ≥	98	98	98	98
Naphtha Content wt% ≤	ND	1	ND	2
Distillation Range (IBP-98%)/°C	152-185	175-205	175-205	235-300
Flash point / °C ≥	43	60	60	95
Density (20°C)/ (g/cm <sup>3</sup> )	0.86-0.88	0.875-0.9	0.875-0.9	0.96-1.004
Color (Pt-Co) ≤	10	15	15	/
Mixed Aniline / °C	14	15	15	17

#### Notice:

不可与人体长期接触，在通风良好的环境中使用。

Not being touched with bodies for a long time, used in airiness place.

#### Package & Transportation

用轻油槽车或干净铁桶装运，本品属于危险品，按危险品规定贮运。

Packed in tank or Iron drum, transported according to the requirement of flammable liquid.